
Protokół 
z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 30 października 2007 r. w godz. od 9:00 do 11:35 
             w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie, przy ul. Dworcowej 3 
 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Ryszard Barzowski).   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Wójt –  podziękował Panu Mieczysławowi DrąŜek za zasługi i uhonorował 
odznaczeniem. Razem z Przewodniczącym Rady Gminy wręczyli kwiaty                  
i odznaczenie. 
 
Mieczysław DrąŜek – podziękował za wyróŜnienie. Przedstawił krótki zarys 
historyczny Gminy Liniewo. 
 
Na sesję przybył radny Ryszard Barzowski. 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt Gminy –  proszę o wycofanie z porządku obrad sesji uchwały w sprawie 
uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli na 2008 r. oraz 
wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie udzielenia pomocy                
dla Samorządu Województwa Pomorskiego.   
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wycofaniem uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” wycofali uchwałę z porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem 
uchwały do porządku obrad? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę do porządku obrad. 
 
 
 



Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku dziennego.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie 

międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poŜ.                         

w gminie.  
7. Ocena działalności placówek kultury w I półroczu 2007r.  
8. Informacja o złoŜonych oświadczeniach majątkowych.  
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru ławników do Sądu Okręgowe w Gdańsku i Sądu Rejonowego    
w Kościerzynie, 

b) udzielenia pomocy dla Samorządu Województwa Pomorskiego.   
c) zmian w budŜecie gminy. 

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                
w okresie międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Wójt –  chciałbym złoŜyć najserdeczniejsze Ŝyczenia Panu Wiesławowi 
Szarmach z okazji urodzin, Państwu Kruszyńskim z okazji 25-lecia poŜycia 
małŜeńskiego oraz Państwu Bałachowskim z okazji 25-lecia poŜycia 
małŜeńskiego. 
 
Ad.5 
 



Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Wiesław Szarmach – czy został ogłoszony przetarg na odśnieŜanie? 
 
Zdzisław Barzowski – mam pytanie do Policji – prośba aby były częstsze 
przyjazdy do Orla, gdyŜ jeŜdŜą tam za szybko. 
 
Jerzy Bałachowski – przy szkole jest gniazdo bocianie, stanowi ono 
niebezpieczeństwo dla dzieci. Prośba o przeniesienie go w inne miejsce. Trzeba 
spotkać się z mieszkańcami, Panią Wandą Kwiatkowską i ustalić gdzie najlepiej 
gniazdo postawić. 
- podziękował za wycięcie krzaków z Lubieszyna  do Wysina.  
- Prośba o postawienie znaku „uwaga zwierzęta”. 
- Ulica od remizy na nowe osiedle w Wysinie nie ma nazwy, trzeba o tym 

pomyśleć. 
 
Romuald Kupper – rozmawiałem z Panem Wójtem i Panem Krystianem                          
by w pełni zagospodarować działkę koło Posterunku Policji. Są tam zarośla 
trzeba ja wyciąć i najtańszym kosztem zagospodarować ten teren. 
 
Ludwik Szparkowski – chciałbym zapytać Pana Wójta czy podpisano                      
z Urzędem Marszałkowskim projekt budowy chodnika? 
- Czy udało się uzyskać pieniądze od Nowej Karczmy na zamontowanie 

windy? 
- Gniazdo w Wysinie – miałem rozmowę z mieszkanką prośba by było dalej, 

by nie kolidował z czym innym. 
 
Ad. 6 
Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poŜ.                         
w gminie.  
 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionych informacji. 
 
Ad.7 
Ocena działalności placówek kultury w I półroczu 2007r.  
 
Ludwik Szparkowski – dlaczego 25-lecie reaktywowania Gminy Liniewo 
prowadziła Pani Krystyna Knopik a nie Pani Lucyna Piwowarczyk? 
 
Lucyna Piwowarczyk – musiałam zająć się innymi sprawami organizacyjnymi. 
Ona jest profesjonalistką w tym co robi, dlatego ja o to poprosiliśmy. 
Ad.8 
Informacja o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 
 



Ludwik Szparkowski – podziękował radnym ze złoŜone oświadczenia 
majątkowe, które zostały złoŜone w terminie i bez Ŝadnych zastrzeŜeń. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
- wyboru ławników do Sądu Okręgowe w Gdańsku i Sądu Rejonowego  w 
Kościerzynie, 
 
Wiesław Szarmach – Przewodniczący Komisji do wyboru ławników – odczytał 
protokół z posiedzenia komisji. 
(Protokół w załączeniu). 
 
Ludwik Szparkowski – wybór ławników jest tajny proszę o wytypowanie osób 
do komisji skrutacyjnej 
 
Radni wytypowali radnego Andrzeja Hinc, radnego Ryszarda Kruszyńskiego               
i radnego Benedykta Knitter. 
 
Radni wyrazili zgodę aby być w komisji skrutacyjnej. 
 
Ludwik Szparkowski – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
składem komisji skrutacyjnej? 
 
Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęli skład komisji skrutacyjnej. 
 
Andrzej Hinc – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił regulamin 
głosowania na ławników. 
 
Głosowanie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 min przerwę od 9:40 do 9:50. 
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół. 
(Protokół w załączeniu). 
 
Bogdan Karczyński Viceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowe w Gdańsku 
i Sądu Rejonowego  w Kościerzynie? 



 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli  
 Uchwałę Nr XII/ 58 /2007 w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowe w Gdańsku i Sądu Rejonowego  w Kościerzynie 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- udzielenia pomocy dla Samorządu Województwa Pomorskiego. 
 
Bogdan Karczyński Viceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Samorządu Województwa 
Pomorskiego? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli  
 Uchwałę Nr XII/ 59 /2007 w sprawie udzielenia pomocy dla Samorządu 
Województwa Pomorskiego. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- zmian w budŜecie gminy 
 
Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie 
gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionej uchwały. 
 
Bogdan Karczyński Viceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli  
 Uchwałę Nr XII/ 60 /2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Wójt –  przetarg na odśnieŜanie dróg – kwota, która jest przeznaczona na 
odśnieŜanie jest zbyt mniejsza nie ma potrzeby ogłaszać przetargu. Mogą 
składać oferty, gdyŜ jeszcze nie rozstrzygnęliśmy tego. 
- środki śródpolne – otrzymaliśmy juŜ dwie transze i juŜ ich nie ma. Mieliśmy 

nawet tłuczeń od firmy TIM, więcej środków nie ma, ale składaliśmy 
wniosek o transzę. 



- Wniosek o przeniesienie gniazda bocianiego – rozpatrzmy to, podjedziemy 
tam i to zobaczymy. 

- Znak „uwaga zwierzęta” – pojedziemy tam, rozpoznamy sprawę i musimy 
omówić to z Zarządem Dróg.  

- Nazwa ulicy w Wysinie – sam tam pojadę i zobaczę, rozpatrzymy. 
- Plac za Posterunkiem Policji – są ustalenia , rozmowy. W czasie zimy będzie 

nam łatwiej wejść i to oczyścić. Będziemy się starać by go zagospodarować. 
- Porozumienie – chodnik w Lubieszynie – podpisałem list intencyjny, jest to 

sprawa bardzo trudna, sprawa jest w toku, musimy wykonać projekt dopiero 
będziemy wiedzieli o jaką kwotę wnioskować. 

 
Piotr Okrój –  Kierownik Posterunku Policji w Liniewie – co do nadmiernej 
prędkości mogę zapewnić, Ŝe są tu największe kontrole, nie mamy takiego 
miernika prędkości, ale kontrole będą i poskutkuje to w sposób pozytywny. 
 
Krzysztof Michnowski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – wnioskuję                        
o patrole piesze. Czy będą patrole piesze? Nie macie prędkościomierza jak 
będziecie zwalczać szybkość? Proszę równieŜ o pokazanie się na drogach 
gminnych gdyŜ tam jest znaczne przekroczenie szybkości. 
 
Piotr Okrój –  piesze patrole, nie zapewniam ale mam to na uwadze. Patroli jest 
mniej ale postaram się by ten Policjant był widoczny.   
 
Ad.11 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Krzysztof Michnowski – wnioski które były dostarczane do Starostwa nie 
mogłem się  wszystkimi zająć. Wyjaśnił jakie wnioski zostały rozpatrzone, 
jakimi sprawami się zajął m.in. wniosek Chrztowo-Równe o postawienie znaku 
„uwaga zwierzęta”, zalewiska wodne w Iłownicy, Stary Wiec – Wysin – 
złoŜony wniosek do Zarządu w Gdansku, miejscowość Deka – przejazd dojdzie 
do spotkania na początku przyszłego roku. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10:35 
 
 
    Protokolant 
 
Anna Turzyńska 
   
 


